
Protokoll fört vid styrelsemöte i Grövelfiber Ekonomisk förening
den 1 mars 2016 på Västerbäcken.

Närvarande: Lars Eriksson, Anders Persson, Arne Näsvall, Göran Salmonsson, Mats 
Sjöstrand och Hans Segerhjelm.

§ A. Mötet öppnades av Anders Persson som hälsade de närvarande välkomna.
1. Arne Näsvall utsågs att justera mötesprotokollet.

2. Genomgång av föregående protokoll:
2;2 Ang. ansvar vid vägarbeten. Det är vägföreningar/vägansvarig eller ev. 
underentreprenör som tar kostnaden för utsättning.
2;9 Nyanslutare kan inte vara med och dela på de tidigare medlemmarnas innestående 
medel. Kostnaden bör hamna på 15 000 kr + den faktiska kostnaden och medlemskap i
föreningen. Fler nyanslutare ger en fördelaktigare kostnad för dessa.

3. Kassören redogjorde för föreningens ekonomiska läge, som ansågs vara stabilt och på 
plussidan enligt balans och resultatrapporterna. Vi har sålt diverse tjänster och 
tillgängligheter som plats på kabelstegen vid Storsätra. Vi har även budgeterat för ev 
framtida utsättningar.

4. Aktualisera listan på småjobb att göra ute i terrängen och i nodhus. Anders kollar med 
Barke på kommun om ingjutning och batteribackup.

5. Frågan om prissättning för andra aktörer i vårt nät landar på 2 500 kr/ månad + moms. 
Tillkommer gör 15 000 kr i anslutningsavgift

6. Endast några få intresseanmälningar har inkommit.

7. Hans ordnar med underskrifter enl tidigare protokoll.

8. Valberedningen får ta fram förslag på nya styrelsemedlemmar.
Styrelsen måste innefatta ekonomiansvarig, sekreterare och teknikansvarig. Någon 
behövera ha lokal förankring av dessa ha en lokalförankring.

9. Anders P skickar kallelse till årsmöte och ekonomisk redovisning till medlemmarna.

10. Under övriga frågor. Mats S åtog sig att skicka ut inbetalnings uppmaning om 
nätavgift.
Diskuterades ev ersättning från Ko. Då ingen konkurrensutsättning förelåg kan en 
sådan te sig svår.

11. Mötet avslutades

Vid protokollet Ordförande Justeras

Hans Segerhjelm Anders Persson Arne näsvall


